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Baggrund 

Kommunalbestyrelsen nedsatte 30. januar 2023 opgaveudvalget Fremtidens idrætsfaciliteter. 
Opgaveudvalget skal drøfte og konkludere på dilemmaer forbundet med prioritering af 
idrætsfaciliteter, og anbefale principper for prioritering af fremtidige idrætsfaciliteter, herunder 
overvejelser om idrætsgrene og placering. 
 
Dagsorden på mødet: 
 
Velkommen 
 
Dagsorden og rammesætning af mødet, ved formanden for opgaveudvalget Anne Hjorth 
 
Anvendelsesgrad af indendørs faciliteter 
 

Introduktion til moniteringsdata, bookinggrad og anvendelse af haller og sale ved 
Andreas Lundgaard 

 
Dilemmaer forbundet med idrætsfaciliteter i Gentofte 
 

Opsamling og fortsat kvalificering af dilemmadrøftelse 
 
Kriterier til prioritering af fremtidens idrætsfaciliteter 
 

Drøftelse af kriterier som kan kvalificere prioriteringen af fremtidens idrætsfaciliteter 
 
Afrunding 

Dagens sidste betragtninger og orientering om bustur den 3. oktober 2023 
 
 

 
 
 

Indstilling 

Forvaltningen indstiller, at opgaveudvalget 
 

• forholder sig til monitoreringsdata for indendørsfaciliteter. 

• drøfter og samler op på dilemmaer forbundet med idrætsfaciliteter i Gentofte. 

• drøfter og formulerer første bud på kriterier, der kan bruges til at prioritere 
fremtidens idrætsfaciliteter. 

 
Tidligere beslutninger: 
. 

 

 
 



 

Side 4 

Beslutninger: 

• Opgaveudvalget drøftede de foreløbige data fra første år med monitorering af haller 
og sale. Med forbehold for, at det ikke er muligt at se hvem der bruger faciliteten, 
viser data en gennemsnitlig anvendelsesgrad i tidsrummet 8-22 på under 50 %, 
samt at store idrætsanlæg (Kildeskovshallen og Gentofte Sportspark) udnyttes langt 
bedre end decentrale idrætsfaciliteter på skolerne.  

• Opgaveudvalget reflekterede over dilemmaer fra første møde og tilføjede flere 
udfordringer, der kræver overvejelse ved prioritering af idrætsfaciliteter. Der 
konkluderes på dilemmaer på næste møde.  

• Opgaveudvalget formulerede en bruttoliste med ca. 20 kriterier, der kan bruges til at 
prioritere idrætsfaciliteter. Gennem dialog blev følgende tre kriterier fremhævet:  

o Faciliteter skal understøtte breddeidræt 
o Faciliteter skal understøtte fællesskaber 
o Faciliteter skal understøtte mangfoldighed  

 
Bilag 
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